بي کي جلف ذم م

BK Gulf WLL

Sustainability Policy

BK Gulf LLC is a leading, multi-disciplinary Company consisting of Mechanical, Electrical, Facilities Management, Fire Systems, Extra Low Voltage Systems and Modular Systems based in Dubai and operating throughout the United Arab Emirates.

The Management of BK Gulf LLC is committed to provide and ensure Profitable Markets, Healthy Communities and Environmental Limits for a sustainable growth and future.

BK Gulf LLC is committed to a sustainable business to:

- Customers: Working with customers to achieve their sustainable aspirations. Helping to create markets in which sustainability is consistently the best option.
- Influence: Taking the lead in innovation, and renewable technology, sharing what works best, making it the way in which we operate. Motivate and encourages all employees to have an active role in making us a sustainable and efficient organisation.
- Healthy Communities Work towards our Objective and targets inspiring employees, and those that works with and for us, by providing learning opportunities, valuing diversity and developing our personnel.
- Suppliers: Partnering with our supply chain to deliver sustainable solutions, sourcing responsibly and selecting materials that have lower environmental impacts.
- Environmental impacts: Adapting to the impacts of climate change and providing low carbon solutions for our customers. Reducing the waste and managing waste as a resource. Assessing and reducing our use of water.

بي كي جلف شركة رائدة و متعددة النشاطات في مجال الأعمال الميكانيكية، الكهربائية و أنظمة الحريق، بالإضافة إلى إدارة المرافق، انظمة الجهد المنخف ض و الوحدات المسبقة التصنيع، وهي من خلال مقرها الرئيسي في دبي تمارس تنفيذ نشاطها وأعمالها في جميع أرجاء الإمارات العربية المتحدة.

ادارة بي كي جلف ملتزمة بتوفير و ضمان الاسواق المربحة و المجتمعات الصحية و الحدود البيئية لتحقيق نمو و مستقبل مستدام.

بي كي جلف ملتزمة بالعمل المستدام نحو:

- العملاء: العمل مع العملاء لتحقيق طموحاتهم المستدامة مما يساعد في تهيئة اسواق عمل حيث الاستدامة هي دائما الخيار الأفضل
- التأثير: أخذ زمام المبادرة في الابتكار، تطبيق و تطويرتكنولوجيا الطاقة المتجددة ومشاركة الأفضل ومما يجعلها الطريقة التي نعمل بها تحفيز و تشجيع جميع العاملين ليكون لديهم دور فاعل في جعلنا منظمة فعالة ومستدامة.
- ♦ المجتمعات الصحية: العمل نحو تحقيق أهدافنا وغاياتنا عن طريق الهام العاملين معنا و لدينا من خلال توفير فرص التعلم و احترام التنوع و تطوير موظفينا.
- التأثيرات البيئية: التكيف مع اثار تغير المناخ و توفير حلول منخفضة الكربون لعملائنا. الحد من النفايات وادارة النفايات باعتبار ها موردا. تقييم ونقليل استخدام المياه.

Chris Barry General Manager